
Årsrapport 2023.

Så er 2023 ved at være slut. Vi ser frem mod 2024, hvor der forhåbentlig venter flere spændende
opgaver.
Der blev afholdt beboermøde d. 12-1-23, hvor det nuværende beboerråd startede.
Aktiviteterne startede allerede d. 24-1 hvor der blev startet Krea-dag i fælleshuset. Her kan man
strikke, hækle, male og ikke mindst hyggesnakke og få et kop kaffe. Kreadag afholdes hver tirsdag,
undtaget d. 2. tirsdag i måneden, hvor der er fællesspisning.
d.14-2 åbnede vi Genbrugsen, som blev indrettet i det tidligere skralderum, Esrogårdsvej 4-22. Her
kan man aflevere ting som man ikke længere bruger, og så er der nok andre som kan bruge det. Der
er åbent 4 dage om ugen.
I april startede vi storskraldsordning som kører den 1. mandag i måneden. Den 3. april kørte vi
første gang, og der var så meget brug for at komme af med affald, at vi måtte køre 2 gange.
Der blev afholdt påskefrokost i fælleshuset d. 8-4.med stor deltagelse.
Vores petanque startede op 18-4 og sæsonen sluttede d.24-10. Der spilles 3 gange om ugen.
Den 15-5 fik vi foræret en fin blomsterkumme af Hornsherred brugsforening/Jægerspris netværk,
som blev stillet op på græsset ved hjørnet af Esrogårdsvej/Gerlev strandvej. Den pynter og byder
fint velkommen til vores bebyggelse. Der bliver skiftet planter 2 gange om året. 
Vores sommerfest, som skulle afholdes d.5-8, måtte aflyses, da den druknede i regn. 
Vi deltog i ”Bag for en sag”, som skulle samle penge ind til Børnetelefonen. Der var mange der
bagte og donerede kager, og sammen med Mølleparken, fik vi samlet 7700 kr. ind. Det gentager vi
næste år.
Der blev afholdt den årlige julebasar d. 2. og 3. december, hvor Anne solgte ud af sine mange
kreative ting. Der var kaffe og æbleskiver til alle gæster.
Den 9-12 afholdt vi julefrokost i fælleshuset, med rekord-stor tilmelding. Desværre var der en del
sygemeldinger på dagen.
Der afholdes Nytårskur d. 31-12. hvor man lige kan kigge forbi fælleshuset, få at glas og ønske godt
nytår.

Vores flagmand Poul, har hejst flaget på (næsten) alle flagdage, når vejret tillod det.

Der har været afholdt 3 beboerrådsmøder og beboerrådet har deltaget i 2 driftsmøder.
Gæstehuset har været udlejet 8 gange og fælleshuset 5 gange i år.

Beboerrådet takker for godt samarbejde med Bente Christoffersen og Servicecentret, Holbæk.

På beboerrådets vegne
Pia Andersen


